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Drukke tijden voor de Fietsersbond Epe

De	afdeling	is	op	vele	thema’s	ac4ef 

De	leden	van	de	kerngroep	zijn	de	afgelopen	maanden	betrokken	geweest	bij	allerlei	
fietsontwikkelingen.	We	hebben	onder	meer	een	plan	ingediend	voor	een	
tweerich<ngenfietspad	langs	de	Hoge	Weerd	(zodra	die	opnieuw	wordt	ingericht).	
Verder	zijn	we	gevraagd	om	een	bijdrage	te	leveren	aan	een	onderzoek	van	de	gemeente	
naar	maatregelen	rond	duurzaamheid;	en	zijn	we	in	gesprek	geweest	met	een	
Verkeerskundig	bureau	die	een	voorzet	formuleert	voor	parkeerbeleid	(ook	voor	fietsen).	
Nog	steeds	zijn	we	met	de	afdeling	onderwijs,	preven<e	en	JOGG	bezig	een	ac<e	voor	
lopen	en	fietsen	naar	school	voor	te	bereiden.	TensloIe	nemen	deel	aan	informa<e-
bijeenkomsten,	zoals	bijvoorbeeld	over	herinrichten	van	de	weg	Epe-Emst	en	de	
voorbereiding	van	plannen	voor	de	Zuukerenk.	Bij	die	laatste	bijeenkomst	waren	we	
bijzonder	blij	om	in	de	presenta<e	van	de	ontwikkelaars	te	zien	dat	de	fiets-	en	
wandelinfrastructuur	uitgangspunt	is	voor	het	inrichten	van	de	wijk.	Dat	is	het	direct	
gevolg	van	de	mobiliteitsnota,	waarin	het	STOP-principe	sturend	is	bij	het	maken	van	
nieuwe	plannen	waarbij	mobiliteit	een	item	is.	(STOP	staat	voor	Stappen,	Trappen,	OV	
en	Par<culier	vervoer).																																																																																																																		
Zoals	we	in	de	vorige	Reflector	al	gemeld	hebben,	gaan	de	inloopbijeenkomsten	in	Epe	
en	Vaassen	als	een	<erelier.	Veel	inwoners	willen	ons	graag	vertellen	waar	ze	problemen	
tegenkomen	als	ze	zich	op	de	fiets	door	onze	gemeente	bewegen.	We	hebben	het	dit	
jaar	voor	het	eerst	geprobeerd	en	het	smaakt	naar	meer.	Ook	in	2024	gaan	we	door.		
Iedere	maand	is	er	een	inloopspreekuur	afwisselend	in	Epe	en	in	Vaassen.	In	beide	
plaatsen	zijn	we	te	gast	in	de	openbare	bibliotheek.			Tijds<p	10	uur	tot	11.30	uur.									
We	starten	op	10	januari	in	Epe.																																																																																																																																											

De	DriewielFietsgroep	in	Vaassen,	waarover	we	berichIen	in	de	vorige	edi<e,	is	
inmiddels	gegroeid	tot	circa	15	deelnemers.	We	bekijken	of	we	voor	de	begeleiders	een	
opleiding	tot	‘wegcaptain’	kunnen	realiseren	samen	met	de	Nederlandse	ToerfietsUnie	
en	gefinancierd	vanuit	het	Lokaal	Sport-en	Beweegakkoord.		Eén	van	de	deelnemers	aan	
die	groep	is	Mirthe	van	Norel,	ook	lid	van	de	Fietsersbond.	Mirthe	hee`	toegezegd	onze	
‘specialist’	te	willen	zijn	op	het	gebied	van	fietsen	door	mensen	met	een	beperking.	Ze	
hee`	al	eerder	knelpunten	gemeld,	die	inmiddels	ook	zijn	opgelost.	Arie	Velthoen,	de	
ini<a<efnemer	van	de	groep	is	genomineerd	voor	de	Heel	Epe	Beweegt	prijs	2023.									                                                                                                             

De	provincie	Gelderland	hee`	onlangs	
groot	onderhoud	uitgevoerd	aan	de	
Elburgerweg	tussen	Tongeren	en	’t	
Harde.	Daarbij	is	de	oversteek	aan	de	
voet	van	De	Knobbel	zodanig	aangepast	
dat	fietsers	ter	hoogte	van	de	Zuidweg	
veiliger	kunnen	oversteken.	Mooi	dat	
dat	nu	is	gerealiseerd.																																																						

Het	nieuwe	fietspad	door	Vemderbroek	
is	inmiddels	klaar.	Daardoor	is	een	
mooie	oost-westverbinding	ontstaan.								
De	route	via	fietsknooppunten	wordt,	op	
ons	verzoek,	door	het	routebureau	
Veluwe	ook	veranderd	en	wordt	
daardoor	veiliger.	Een	mooie	toevoeging	
aan	ons	fietsnetwerk.	

     1

De	
Fietsersbond	Epe	
wenst	u	een	‘wereld’fietsjaar	

Bevers stremmen fietspad 
Apeldoorns kanaal 

Bevers ondermijnden medio september 
de kade tussen het Apeldoorns Kanaal 
en de Grift, op het gedeelte tussen 
Vemderweg en Oenerweg in Epe. Dat 
betekende onder meer dat het Jaagpad 
(het fietspad langs het kanaal) verzakte 
en daarom werd afgesloten. Fietsers 
werden omgeleid over de Kanaalweg. 
Om hun veiligheid daar te vergroten had 
de gemeente Epe voor het 
gemotoriseerd verkeer een 
snelheidslimiet (30 km/u) ingesteld en 
wegversmallingen aangebracht. Fietsers 
en automobilisten deelden de weg, maar 
door veel hardrijdende automobilisten 
werd het er voor fietsers niet veiliger op. 
De Fietsersbond heeft in november bij 
de gemeente en het waterschap aan de 
bel getrokken om de situatie snel op te 
lossen. Begin december is de schade 
hersteld en is het fietspad weer open. 

Kortingsactie Fietshelm 

Via de Provincie Gelderland kunt u €25 
korting krijgen bij aanschaf van een 
fietshelm. de actie is vooral gericht op 
oudere fietsers. U kunt nog tot 1 januari 
gebruik maken van het aanbod. Er zijn 
nog ruim 900 vouchers beschikbaar! 

Meer informatie  klik hier 

REFLECTOR 
Nieuwsbrief nr.36 van de Fietsersbond  afdeling Epe 

https://ideate.nl/fietshelmgelderland/
http://epe.fietsersbond.nl
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Fietsplan	2024		
In	de	laatste	ledenraad	van	de	Landelijke	Fietsersbond	is	het	Fietsplan	2024	vastgesteld.	
De	missie	van	de	Fietsersbond	is	onveranderd:	
“De	Fietsersbond	zet	zich	in	voor	veilig	en	comfortabel	fietsen	
en	levert	hiermee	een	bijdrage	aan	een	lee9aar,	gezond	en	ac;ef	Nederland	én	aan	
fietsgeluk	voor	iedereen.”	
Vanwege	het	s<jgend	aantal	ongelukken	met	fietsers	en	vaak	met	fatale	gevolgen,	zal	de	
focus	liggen	op	veiligheid.	Het	investeren	in	veilige	fietsinfrastructuur	vormt	de	kern	van	
het	Fietsplan	2024.	Het	is	dringend	nodig	om	onze	openbare	ruimte	opnieuw	in	te	
richten,	waarbij	voetgangers,	langzamere	en	snellere	fietsers,	het	openbaar	vervoer	en	
personenauto’s	ieder	een	rechtvaardig	deel	van	de	openbare	ruimte	krijgen.	Het	thema	
wordt	vertaald	in	drie	beleidsprogramma’s:	mobiliteit,	ruimte	leeCaarheid	en	veiligheid,	
geluk&gezondheid	
Verder	worden	er	programma’s	uitgewerkt	voor	het	versterken	van	de	vereniging.	We	
willen	een	vereniging	zijn	voor	alle	fietsers.	Om	een	sterke	vereniging	te	zijn	is	het	nodig	
het	aantal	leden	te	vergroten	en	te	doen	aan	fondsenwerving.	Onze	afdeling	telt	nu	64	
leden.	Daar	kunnen	er	best	nog	wel	wat	bij	!	

Het	ANWB	Kinderfietsenplan	
Jouw	tweede	fiets	staat	s<l	in	een	schuur.	Je	
wilde	'm	te	koop	aanbieden,	op	laten	halen	of	
gewoon	nog	laten	staan.	Op	dit	moment	zijn	er	
helaas	steeds	meer	kinderen	die	nood-
gedwongen	s<lstaan.	Die	geen	keuze	hebben	
in	bijvoorbeeld	de	school,	eenvoudigweg	
omdat	deze	te	ver	weg	ligt	en	hun	ouders	zich	

geen	fiets	kunnen	veroorloven.	Een	fiets	is	
noodzakelijk	om	mee	te	kunnen	doen.	Het	ANWB	Kinderfietsenplan,	meer	dan	een	fiets!	

F50  Apeldoorn is óm: fietsers voorrang  

Op	het	te	vernieuwen	spoorbaanfietspad	in	de	gemeente	Apeldoorn	zullen	fietsers	op	
alle	kruisingen	op	het	traject	Vaassen-Apeldoorn	voorrang	krijgen.	De	uitzonderingen	ter	
hoogte	van	de	Astaweg	en	de	Papegaaiweg	zijn	geschrapt.		

Begin	dit	jaar	presenteerde	het	Apeldoornse	gemeentebestuur	het	defini<eve	ontwerp	
voor	de	verbetering	van	de	fietsroute	Apeldoorn-Vaassen	(deel	van	de	F50)	over	de	
voormalige	spoorbaan.	Om	tegemoet	te	komen	aan	de	wensen	van	o.a.	bewoners	van	
Wenum	en	landbouworganisa<es	zouden	fietsers	op	de	kruisingen	Astaweg	en	
Papegaaiweg	voorrang	moeten	verlenen	aan	het	autoverkeer.			Zowel	Fietsersbond	
Apeldoorn	als	Fietsersbond	Epe	hee`	des<jds	bij	het	gemeentebestuur	van	Apeldoorn	
bepleit	dat	niet	te	doen,	maar	onze	bezwaren	werden	weggewimpeld.	Ook	onze	visie	om	
de	Astaweg	(een	soort	sluiproute)	af	te	sluiten	voor	doorgaand	verkeer	werd	niet	
overgenomen.		

Na	de	zomer	hee`	de	gemeente	Apeldoorn	echter	toch	de	switch	gemaakt:	fietsers	in	de	
voorrang	over	het	gehéle	traject.	Bovendien	krijgt	de	Astaweg	een	knip.		

De	werkzaamheden	zullen	in	het	tweede	kwartaal	van	2024	worden	uitgevoerd,	zodat	het	
‘Baronnenpad’	(genoemd	naar	de	voormalige	spoorverbinding	Baronnenlijn)	in	de	zomer	
in	gebruik	kan	worden	genomen.	De	gemeente	Epe	sluit	bij	de	werkzaamheden	aan	door	
het	verbindende	stukje	tussen	de	Laan	van	Fasna	en	de	gemeentegrens	met	Apeldoorn	te	
vernieuwen.		

Om	brommers	en	scooters	van	het	fietspad	te	weren	krijgt	de	route	de	status	‘onverplicht	
fietspad’.	Dat	betekent	dat	ook	speedpedelecs	niet	van	de	route	gebruik	mogen	maken.	
Apeldoorn	kan	voor	die	fietsersgroep	een	uitzondering	maken,	maar	dat	lijkt	niet	te	
gebeuren.	Tussen	Vaassen	en	Apeldoorn	ligt	voor	speedpedelecrijders	echter	een	goed	
alterna<ef:	de	parallel	gelegen	Oude	Apeldoornseweg/Oude	Zwolseweg.	

Fietsersbond afdeling Epe  
email:	epe@fietsersbond.nl		

Website:	hOp://epe.fietsersbond.nl				X	:	@fietsersbondepe
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Nieuw	elan	in	de	kerngroep	

Dit	najaar	meldde	zich	een	nieuw	lid	aan	voor	
onze	kerngroep.	We	zijn	erg	blij	met	Jaap	
Bosman	die	de	gemiddelde	leeGijd	van	ons	
groepje	ook	nog	eens	behoorlijk	laat	dalen	!	Hij	
stelt	zich	aan	u	voor!	

Beste	medeleden	van	de	afdeling	Epe,	

op	het	moment	van	schrijven	woon	ik	op	de	dag	
af	een	jaar	in	Vaassen,	waar	ik	samen	met	mijn	
vrouw	een	fijn	huis	heb	gevonden.	In	februari	
verwachten	we	ons	eerste	kind.	Na	een	studie	
in	Groningen	en	wat	omzwervingen	door	het	
land	ben	ik	op	de	Veluwe	geland.	Ik	ben	32	jaar	
en	werk	als	officier	bij	de	landmacht.	In	mijn	
vrije	<jd	speel	ik	graag	gitaar,	speel	ik	graag	een	
goed	bordspel	met	vrienden	onder	het	genot	
van	een	lekker	glas	whisky	of	speciaalbier	en	
ben	ik	ac<ef	in	het	jongerenwerk	in	Apeldoorn.	
Met	een	schoon	shirt	in	de	tas,	een	handdoekje	
en	een	bus	deodorant	in	mijn	rugtas	probeer	ik	
alle	afstanden	binnen	vij`ien	kilometer	op	de	
fiets	te	doen.	Voor	mij	is	fietsen	de	manier	om	
een	stukje	bij	te	dragen	aan	een	beter	klimaat,	
maar	ook	aan	mijn	persoonlijke	gezondheid.	Ik	
fiets	elke	dag	(over	de	toekoms<ge	F50)	naar	
mijn	werk	in	Apeldoorn	en	als	ik	incidenteel	een	
keer	de	auto	pak	voel	ik	mij	absoluut	minder	fit.	
Herkenbaar,	want	ook	mijn	vader	fietste	al<jd	
naar	zijn	werk	en	was	'niet	te	genieten'	als	hij	
een	keer	met	een	collega	de	auto	pakte.	Buiten	
al	deze	korte	ritjes	om,	pak	ik	binnen	het	
seizoen	ook	graag	de	wielrenfiets	om	een	40	tot	
60	kilometer	weg	te	trappen.	

Ik	ben	als	kernlid	ac<ef	bij	de	fietsersbond	
omdat	ik	geloof	dat	de	fiets	zoveel	brengt:	
zowel	lichamelijk	als	geestelijk	blijf	je	er	fiIer	
door.	Het	ontlast	de	centra	van	onze	
woonkernen	en	maakt	het	verkeer	daardoor	
veiliger.	Ik	vind	het	belangrijk	dat	de	gemeente	
hierin	mee	ontwikkelt	en	dat	de	inspraak	van	
gebruikers	en	'experts'	hiervoor	ongelofelijk	
belangrijk	is.	Dat	mobiliteit	verandert	met	e-
bikes,	speedpedelecs	en	fatbikes	laat	zien	dat	
dat	meer	nodig	is	dan	ooit.	
Ik	zal	regelma<g	op	het	infietsspreekuur	(de	
laatste	paar	meters	moet	u	toch	echt	lopen)	in	
de	bibliotheek	in	Vaassen	ziIen,	dus	hopelijk	tot	
daar	of	elders!	
Jaap	Bosman	

Zie	via	dit	ar<kel	in	Rondom	de	Sprengen	hoe	
Jaap	ac<ef	is	voor	de	afdeling.	

https://files.fietsersbond.nl/wp-content/uploads/sites/42/2023/12/11162104/6B.-Fietsersbond-Fietsplan-2024.pdf
https://www.anwb.nl/over-anwb/anwb-kinderfietsenplan?digitalehandtekening=LNFzpi3eodkwH7lkkyX5V7Pz3KBBimaS4i6erQ2bn6y9l+HMeXc/LHoeEUqnktFZxt/7xWEPU0F15Qhg/M0QA6XxFPIMX65ul5lz5Wj7kAU=
https://www.anwb.nl/over-anwb/anwb-kinderfietsenplan?digitalehandtekening=LNFzpi3eodkwH7lkkyX5V7Pz3KBBimaS4i6erQ2bn6y9l+HMeXc/LHoeEUqnktFZxt/7xWEPU0F15Qhg/M0QA6XxFPIMX65ul5lz5Wj7kAU=
mailto:epe@fietsersbond.nl
http://epe.fietsersbond.nl
http://epe.fietsersbond.nl
https://issuu.com/twinsense/docs/rondom_de_sprengen_wk_49-2023/8
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